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KBO afdeling Haaren    Concept 29 maart 2024 
 

Belangenbehartiging voor senioren 
Door de leden vast  te stellen in de ALV van 2025 

 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 20 maart 2024  

 

0.1 Opening  

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen hartelijk welkom. 

Tijdens de vergadering worden foto’s gemaakt. Plaatsing op de website van enige foto’s zal plaatsvinden. 

Leden die niet op de foto willen kunnen dit aan de fotograaf doorgeven. 

In de agenda zal na de bestuursverkiezing toegevoegd worden: Uitreiking Zilveren Sterren. 

 

0.1.1 Mededelingen 

De volgende leden zijn met kennisgeving afwezig: Gerard en Mariette van Loon, Corry en Gerard van 

Tilburg, Tiny Vermeer-Pijnenburg, Jacques Akerboom, Nelly Mesman, Ida Schouten, Marieanne van Wijk, 

Els van Steen, Mieke en Toon van Boxtel. 

Vorige week is Greetje Bollen overleden, echtgenote van Loek Bollen. De begrafenis is vanmiddag. De 

voorzitter spreekt zijn medeleven uit. 

De voorzitter constateert dat oproeping voor deze vergadering heeft plaatsgevonden door publicatie in de 

Kraant van 28 februari, door publicatie op de website en per mail op 2 maart. 

Op de tafels in de zaal is aanwezig de agenda met de bijbehorende stukken inclusief de uitgebreide 

financiële rapportage.   

Aanwezig zijn ongeveer 50 leden. 

De klachtencommissie heeft bij monde van Jan Eggenkamp laten weten dat er in 2023 geen klachten zijn  

ontvangen. 

 

02. Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 29 maart 2023 

Het verslag wordt door de ledenvergadering vastgesteld. 

 

03.1. Jaarverslag 2023 van het bestuur 

Het jaarverslag geeft een beeld van de ontwikkelingen binnen onze vereniging in het afgelopen jaar.   

Uit het verslag blijkt dat het ledenaantal het afgelopen jaar is gestegen. Bijzondere dank gaat uit naar onze 

ledenwervers. 

Door de benoeming van een nieuwe voorzitter in Oisterwijk (Ad Graumans) is ook het kringbestuur 

gewijzigd. Ad Graumans heeft Frans Monchen vervangen als penningmeester. Binnenkort zal vanuit de 

kring het overleg met de gemeente weer plaatsvinden. 

Het jaarverslag over 2023 wordt door de ledenvergadering vastgesteld.    

 

03.2. Activiteitenoverzicht 2023 

Het overzicht van activiteiten geeft een goed overzicht van de vele activiteiten binnen onze vereniging en de 

inzet van velen om dit te realiseren.  

 

03.3 Beleidsvoornemens 2024 

De voorzitter licht toe dat deze beleidsvoornemens gebaseerd zijn op de beleidsvoornemens 2023 met een 

aantal aanvullingen. In de beleidsvoornemens zijn de ontwikkelingen met betrekking tot de discussie over de 

naamgeving van KBO-Brabant en de afdelingen opgenomen In een volgende agendapunt wordt gesproken 

over de naam van de afdeling. Met betrekking tot de pensioenproblematiek wijst de voorzitter nog op de 
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actie van KBO-Brabant met betrekking tot de mogelijkheden bezwaar te maken. Verwezen wordt naar de 

website van KBO-Brabant. Het beleidsplan 2024 wordt goedgekeurd.  

03.4 Communicatiestrategie 2024-2025 

In de communicatie strategie zijn de met de leden gemaakte afspraken over de wijze van communiceren en 

de ontwikkelingen daarin samengevat. Dit in samenwerking tussen bestuur, de redactie van de Kraant en de 

Website en onze webmaster. Vooral de website is de afgelopen jaren goed ontwikkeld. 

Een nieuwe ontwikkeling is de activiteitenwinkel op onze website. 

 

03.4.1. Demo gebruik Activiteitenwinkel website KBO-Haaren 

Door Peter van der Sande wordt een presentatie gegeven over de mogelijkheden om onze nieuwe webwinkel 

te gebruiken voor het aanmelden voor activiteiten en het betalen van het bedrag om te kunnen deelnemen. 

Voor vragen kunnen leden terecht bij Els van Steen en Mieke van Boxtel. Nader onderzocht kan worden of 

het mogelijk is alle leden een mailtje te sturen met hun lidmaatschapsnummer. 

 

03.05 Inventarisatie Naamgeving 

De voorzitter geeft aan dat wij hebben gewacht met een discussie over de naamgeving van onze afdeling op 

de afronding van de discussie binnen KBO-Brabant. In November 2023 is in de Algemene 

Ledenvergadering gekozen voor “Senioren Netwerk Brabant&Zeeland”. (andere voorgelegde varianten 

waren KaBeo en ONS) Er wordt naar gestreefd de implementatie gereed te hebben in juni 2024. De 

afdelingen kunnen zelf een naam kiezen voor de afdeling. Bekend is dat afdelingen, ook in de afgelopen 

jaren, al een nieuwe naam gekozen hebben. Een goed overzicht ontbreekt nog. 

Door het bestuur zullen de stappen gevolgd worden zoals omschreven in het beleidsplan. In deze 

vergadering een eerste inventarisatie. Door de aanwezigen worden de volgende suggesties gedaan: 

- Aansluiten met Senioren Netwerk om te uniformiteit te bevorderen 

- Is ONS voldoende aansprekend 

- ONS legt wel een goed verband met het Blad ONS 

- Niet leden moeten herkenning hebben met de naam 

- Vereniging Senioren Haaren? 

- Herkenbaarheid in breder geheel belangrijk 

- In elk geval Haaren in de naam voor laten komen. 

Het bestuur zal na juni 2024 een positiepaper maken met een twee of drie voorstellen en de leden 

gelegenheid geven erop te reageren. 

 

04. Bestuursbesluiten 2023 goedkeuring van de ALV 

Het bestuur heeft in 2023 als lid van de Vereniging HaarenEEN ingestemd met opheffing van de vereniging 

en overdracht van de activiteiten aan de Stichting Samen voor Haaren.  

De leden keuren dit besluit goed. 

 

05. Financiën 

05.01 Financieel jaarverslag 2023 en 

05.02 Verslag van de kascommissie over 2023 

De penningmeester verklaart de oorzaken van de ontstane exploitatietekorten in 2022, 2023 en ook het 

tekort in de begroting 2024. Vooral veroorzaakt door de prijsstijgingen, de contributie van KBO-Brabant 

(ook door prijsstijgingen) en enige bijzondere inkomsten. De activiteiten zijn op het zelfde niveau 

doorgegaan. Op de balans zijn enige aanpassingen gedaan door de verschuiving van enige 

reserves/voorzieningen naar het vermogen om beter aan te sluiten bij het jaarrekeningenrecht. 

De kascommissie voor 2023  bestaat uit Jacques van Hest en Jacques Peters. De kascommissie heeft de 

administratie beoordeeld en het opgestelde financieel verslag. De kascommissie heeft geen opmerkingen en 

complementeert de penningmeester met de kwaliteit van de opgeleverde stukken. 

De vergadering besluit het financieel jaarverslag over 2023 vast te stellen. 

 

05.03 Verkiezing kascommissie 
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Voor het jaar 2024 zal de kascommissie bestaan uit Jacques Peeters en Thijs Reijnen. Als reserve lid wordt 

door de vergadering benoemd Ad Versteijnen. 

 

05.04 Vaststellen contributie 2025 en 

05.05 Goedkeuring begroting 2024 

De begroting 2024 laat een tekort zien van 1.307 ondanks een bijdrage uit de kring van ca. 1.000, als gevolg 

van stijgende kosten en de verhoging van de contributie aan KBO-Brabant.  KBO-Brabant heeft al voor 

2024 de contributie verhoogd en zal naar verwachting ook voor 2025 de contributie weer moeten verhogen. 

De vergadering besluit de voorliggende begroting goed te keuren. 

In een notitie heeft de penningmeester de voorgestelde contributieverhoging toegelicht. 

Tenslotte stemt de vergadering in met het voorstel om de contributie voor 2025 vast te stellen op 25 Euro.  

 

06. Décharge bestuur voor het gevoerde beleid 

De vergadering dechargeert het bestuur voor het gevoede beleid over 2023 

 

07. Bestuursverkiezing 

De voorzitter constateert dat geen (tegen)kandidaten door de leden zijn ingediend. 

Aftredend zijn Norbert Verbraak en Marianne van den Oetelaar. 

Het bestuur stelt voor Norbert Verbraak te benoemen voor een nieuwe termijn. De vergadering gaat 

hiermede akkoord. Het bestuur verwacht een opvolger voor Norbert te kunnen presenteren in een van de 

volgende vergaderingen. 

Marianne van den Oetelaar heeft zich niet herkiesbaar gesteld. 

Het bestuur stelt voor Annemarie Zunderdorp te benoemen als bestuurslid. De vergadering gaat hiermede 

akkoord nadat Annemarie zich kort heeft voorgesteld. 

 

08. Uitreiking Zilveren Sterren 

De voorzitter reikt tijdens deze vergadering een zilveren speld uit aan 

-  Marianne van den Oetelaar. Marianne is 8 jaar bestuurslid geweest en heeft als bestuurslid vooral 

veel aandacht gehad voor de verbinding met de leden. (Walking Footbal, kerstbroden, Ons bezorgers etc. 

etc) 

- Marie-Jose Panhuijzen die meer dan 10 jaar belasting-invulhulp en coördinator van deze 

dienstverlening is geweest en ook nog Ouderenadviseur en administratieve ondersteuner. 

Ook met bloemen worden  Marianne, Marie-Jose namens de leden bedankt voor hun grote inzet voor KBO-

Haaren. 

 

10. Rondvraag 

Thijs Reijnen vraagt zich af of in de vakantieactiviteiten Biljarten en Hobbyclub meer aandacht zouden 

kunnen krijgen. Afgelopen jaar waren er weinig bezoekers. Dit punt zal onder de aandacht van de 

activiteitencommissie gebracht worden. 

 

11 Sluiting 

  

Voor belangstellenden zijn nog folders beschikbaar van De Maaltijdenexpres. De voorzitter geeft aan onder 

de indruk te zijn niet alleen van de kwaliteit van de maaltijden maar ook van de sociale component. Door de 

activiteitencommissie zal in september een proeverij worden georganiseerd. 

 

De voorzitter dankt alle aanwezigen voor hun inbreng en al degenen die geholpen hebben bij de 

voorbereiding van deze vergadering en sluit vervolgens de vergadering. Aanwezigen worden door Jeanne 

Pijnappels namens de activiteitencommissie uitgenodigd te blijven om na te praten en te genieten van een 

optreden van Wim Vugts 


